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ZÁPISNICA 
z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania 

konaného dňa 09.11.2021 o 16:00 online formou videokonferencie v súlade s článkom 9 
Rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

 

Prítomní online:  
Mgr. Miloslav Baco (predseda komisie) 
RNDr. Svorad Harcek, PhD. (poslanec) 
Mgr. Ing. Josef Kolář (poslanec)   
Mgr. Richard Medal (poslanec) 
Ing. František Matečný (odborník komisie) 
Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 
Ing. Marián Michalík (odborník komisie)  
 
Neprítomný: 
Martin Barčák (poslanec)  
  
Online prítomní garanti komisie:  
Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 
Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 
 
Hostia:  
Ing. Mária Capová, Útvar ekonomický 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Návrh Programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2022. 
3. Rôzne. 
4. Záver. 
 
Bod 1. Otvorenie a schválenie programu. 
Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Baco. Prítomných je 7 členov komisie, skonštatoval, že 
komisia je uznášaniaschopná. Privítal prítomných na zasadnutí komisie. Prečítal program zasadnutia 
a navrhol doplniť bod programu „Návrh programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2022“ ako bod č.2 
a nasledujúce body prečíslovať.  

 
Uznesenie č.10/2021 
Komisia ŽPDIaÚP dopĺňa bod programu Návrh programového rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2022 a 
schvaľuje program zasadnutia. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7                              Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Bod 2.  Návrh programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022. 
Ing. Capová: V skratke, základným východiskom pri tvorbe rozpočtu bolo narozpočtovať reálne príjmy, mať 
prebytkový bežný rozpočet. Je navrhnutý malý kapitálový úver.  Miestne dane a poplatok za smeti navrhujeme 
ponechať na súčasnej úrovni.  
Ďalej informovala o bežných výdavkoch, o zmenách v prípade zmeny dopravcu, na úseku údržby komunikácií 
a rozdiely vo financovaní škôl, športu a financovanie Európskeho hlavného mesta kultúry. Hovorila o príjmoch 
z pozemkov, prenájmov... Kapitálové výdavky 19,5 mil. (rozdelené na 4 časti: presunuté z r.2021, z fondov EU 
a grantov 7,86 mil., nové kapitálové výdavky, ktoré vyplynuli z požiadaviek MsÚ, MČ 3,37 mil., kapitálové 
výdavky určené na rozvoj mesta 1,7 mil. € zatiaľ bez rozdelenia). Konkrétnych akciách: dokončenie cyklotrasy 
Juh-centrum, nákup pozemkov, vypracovanie PD na nový cintorín, úprava podjazdnej výšky pod mostom 
v Opatovej kvôli MHD, ... Príjmové operácie 10,63 mil €... Popísala, že v rámci prípravy rozpočtu boli výdavky 
prediskutované s vedúcimi odborov, riaditeľmi organizácii...   
 
Ing. Capová: Predkladali sme žiadosť o prerokovanie návrhu rozpočtu do všetkých komisií, aby každá komisia 
dala stanovisko k predloženému návrhu z pohľadu tej odbornej časti, ktorú zastrešuje.  Nech sa páči ak máte 
otázky... 
Mgr. Baco: Poďakoval Ing. Capovej za prehľad a otvoril diskusiu k bodu. 
 
Mgr. Medal: Hovorili sme o štiepkovači pre MHSL, dostal sa do rozpočtu? Je to tam zakomponované? 
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Ing. Capová: Všetky požiadavky mám poznačené, ešte ich budeme prerokovávať. Finančná komisia bude vo 
štvrtok. V návrhu ktorý Vám bol zaslaný nebolo menené nič... Čakám na stretnutie s pánom primátorom, 
prednostom. Pozmeňovací návrh môže byť na zasadnutí MsZ. MHSL má narozpočtované v predloženom 
návrhu 2 nové kosačky. 
Mgr. Medal: Ešte jedna otázka k zeleni. Vidím tu výkony plánované na budúci rok, ale neviem, čo z toho je 
rozpočet, čo sa týka náhradnej výsadby stromov a výrubu stromov. Aké sú tam sumy... 
Ing. Capová: Pod verejnou zelenou máme na materiál 150 tis. a na položke údržba 650 tisíc, tam je aj 
náhradná výsadba. Nie je presne definované koľko stromov, aké výsadby, rastliny. Je na organizácii ako si 
rozdelí sumu podľa svojich priorít a požiadaviek. V textovej časti rozpočtu ciele a ukazovatele jasné majú.   
Mgr. Baco: O štiepkovači sa bavíme pravidelne. Pevne verím, že sa podarí presadiť do rozpočtu a zakúpime 
ho pre MHSL. Ak nikto nemá nič ďakujem pani Ing. Capovej. 
 
Mgr. Medal: Neviem či takáto otázka patrí na túto komisiu.  Zaujímalo by ma aký je ďalší postup pri kreovaní 
rozpočtu? Pre mňa osobne by bolo zaujímavé, aby sme si teraz prešli investičné akcie, ktoré sa na budúci rok 
plánujú. Mali by sme sa k nim vyjadrovať a priorizovať ich. Ak dobre rozumiem... Dostal som sa do pozície, 
nie som medzi informovanými poslancami... Prebiehajú hovory medzi 20 poslancami koaličnými a na základe 
toho vyplynie finálna verzia rozpočtu. Bol by som rád keby ste mi to potvrdili alebo vyvrátili. Prebiehajú politické 
jednania medzi skupinami a finálny stav rozpočtu sa bude schvaľovať na zastupiteľstve 1.12. Skúste mi prosím  
toto potvrdiť alebo vyvrátiť. Je teda šanca zo strany odbornej verejnosti, alebo zo strany tých 5 poslancov 
opozičných nejak do tvorby rozpočtu vstúpiť, alebo nie? 
Mgr. Baco: Chceš si prejsť všetky kapitálové výdavky? Alebo sa ideme rozprávať o nových návrhoch 
poslancov v tejto komisii. 
Mgr. Medal: Mám pocit, že nemá význam ak prebiehajú jednania, a ak sa nebudeme baviť systémovo, ktoré 
sú dôležitejšie... Diskusia by bola užitočná, ale nechcem tým strácať čas pokiaľ sa rozpočet kreuje podľa iných 
kritérií. 
Mgr. Baco: Viem sa vyjadriť za seba. Posielal som požiadavky za seba, veci ktoré máme navnímané od 
občanov, objavujú sa pravidelne v zásobníku investičných akcií...  
Mgr. Medal: Dávali sme s kolegom Ščepkom a ďalšími poslancami MČ Stred nejaké podnety, tieto zatiaľ v tom 
rozpočte nie sú, bohužiaľ. Cítim, že môj poslanecký hlas je slabší než napríklad Váš. Preto sa pýtam na 
tvorbu... Či je vôbec podstatný názor tejto komisie, ktorá má v názve investície. 
Mgr. Baco: Podstatný je aj názor tejto komisie. Každý názor je dôležitý. Nehovoril by som, že niekoho názor 
má väčšiu váhu. Hlásim sa k požiadavke na nákup štiepkovača.  Môžu sa k tomu vyjadriť aj ostatní pripojení 
kolegovia poslanci...  
 
Mgr. Baco: Ak už nikto nič nemá prechádzam k bodu č.3.  
 
Bod 3. Rôzne: 
Ing. Michalík: Dozvedel som sa z médií, že v roku 2022 sa má starý cestný most opravovať formou, že sa 
vymenia železné plechy na prekrytom dilatačnom uzávere. Ja som bol v tom, že v roku 2022 sa začne 
opravovať most. Máme nejakú kompetenciu alebo nejakú možnosť, apelovať na vedenie mesta aby to 
apelovalo na vedenie Slovenskej správy ciest, aby sa most začal opravovať čo najskôr? Most je vo veľmi zlom 
stave. Patrí SSC, ale je to na území nášho mesta, aby tam neprišiel niekto k úrazu, aby to nebodaj nespadlo 
aj s ľuďmi. Je vo veľmi zlom stave. Je načase aby sa začalo niečo s tým robiť. 
Mgr. Baco: Môžeme sa k tomu opäť verejne prihlásiť, aby sa podnikli kroky a začalo sa čo najskôr 
s rekonštrukciou.  
Ing. Matečný: Zaregistroval som, že SSC robí výberové konanie na projektanta. 
Ing. Michalík: Môžeme pána primátora vyzvať, aby apelovali na kompetentných.  
Ing. Matečný: Cesta I/9 bavíme sa o nej 13 rokov, takto štát postupuje v okrese Trenčín. 
Ing. Mertanová: Nebolo to pri moste cez Opatovú tak, že až keď padol betón sa na podnet mesta obmedzila 
rýchlosť veci sa až potom pohli... 
Mgr. Baco: Bolo to na podnet mesta. Vtedy sme zbierali aj podpisy, most sa nachádzal keď si dobre pamätám 
v 6.stupni zo 7., pán primátor sa obrátil na ministerstvo vnútra, aby tam bola vyhlásená výnimočná situácia. 
To urýchlilo proces rekonštrukcie. 
Ing. Michalík: Niečo takéto som mal na mysli. Vyvinúť nátlak... 
Mgr. Baco: Poprosím na budúcu komisiu. Zabezpečiť aktuálne informácie o cestnom moste a pripojenie Ing. 
Hartmanna. 
Ing.arch. Mlynčeková: Určite má kolega Hartmann najviac informácií. To, že sa vyberá zhotoviteľ PD je 
výsledkom tlaku mesta. Most je dlho v zlom stave. Treba veriť, že sa nič nestane, a že veci sa posunú dopredu. 
Ing. Matečný: Pracoval som 27 rokov na okresnom úrade na odbore dopravy. V čase keď sa povoľoval nový 
cestný most sa povedalo, že po jeho spustení sa starý most odovzdá novému správcovi ako cesta II. triedy 
a predtým sa zrekonštruuje. Od mája 2013 je nový cestný most v prevádzke, takže sľuby takto... Trenčiansky 
kraj patrí pod IVSC Žilina. V Žiline sa buduje 10 stavieb... V trenčianskom kraji sa nerobí nič dokopy... Čo sa 
týka cesty I/9 angažujú sa aj starostovia aj župan... Aj ten most aj cestu je treba rekonštruovať. Je to z môjho 
pohľadu o politike. Priority... 
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Mgr. Baco: V decembri by sme sa venovali špeciálne tomuto bodu. Poprosím zabezpečiť na najbližšie 
zasadnutie pána Hartmanna a pána Forgáča k bodu „Informácia o oprave starého cestného mosta“. 
 
 
Bod 4. Záver 
Mgr. Baco: Bolo to moje prvé predsedníctvo. Ďakujem za dôveru kolegom. Ďakujem za predsedníctvo pánovi 
Barčákovi. Pekný deň, a všetkým hlavne veľa zdravia. 
 
Zapísala: Ing. Viera Gugová, garantka komisie 
 
V Trenčíne dňa 24.11.2021 

      
              Mgr. Miloslav Baco 

        predseda komisie 


